
                     
ÖSTRA MELLANSVENSKA BF 
 

 

Ordförande:   Lars Lundqvist, lasse_lundqvist@spray.se , 070-219 85 13 (m) 
Sekreterare:  Carl Ragnarsson, cmdrcalle@gmail.com , 013-20 75 27 (a), 070-678 28 90 (m) 
Kassör   Annelie Kåberg, annelie.kaberg@telia.com, 070-522 07 55 (m) 
 

 

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte 
 
Datum och tid: Fredagen den 25 maj, kl 18.00 

Plats:     Restaurang Hamnmagasinen, Nyköping 

 

Närvarande          Kallade/välkomna men frånvarande 

LLU, Lars Lundqvist, ordf      Magnus Arwidsson   

IAN, Ingegärd Andersson      Lena Lundqvist (suppleant)   

JGE, Jan Geiborg         Kent Hidsjö (revisor) 

AKÅ, Annelie Kåberg       Tony Lindblom (revisor)     

PMA, Per Malmström       Ove Olofsson (valberedning) 

CRA, Carl Ragnarsson        

       

 

   

          

1.   Mötet öppnas 

Ordförande LLU öppnade mötet kl 18.53. 

 

 

2.   Godkännande av dagordning 

Denna godkändes. 

 

 

3.   Val av justeringsperson 

Till att justera mötesprotokollet jämte ordföranden, valdes PMA. 

 

 

4.   Föregående mötesprotokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 
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5.   Ekonomisk rapport 

AKÅ redogjorde för ekonomin fram till dags dato. Saknas fortfarande inbetalningen enligt underlag 

från DM Par Open och Linköpingsheatet i DM Par Dam. Saknas även inbetalning från DM Lag finals 

avslutande helg i Yxnerum från lagen Las Vikas, Peking  och Motala. De berörda lagen har framfört 

till AKÅ att de inte erhållit någon faktura från LLU – LLU kontrollerar detta. Övriga lag har betalt 

sina fakturor. 

 

Bordsavgifterna för DM-finalerna ska ju numera betalas i förväg, dels för att slippa omfattande 

kontanthantering på plats, dels för att också få bättre koll på att alla kvalificerade faktiskt ska 

delta. De som inte betalt i tid kan ska då kontaktas för att både förvissa oss om deltagande, men 

också påminnas om att de måste betala elektroniskt innan finalspelet. Till kommande säsong 

måste det i informationen tydligare tryckas på att betalningen ska ske för hela paret på en gång, d 

v s att en (1) i paret betalar in för båda och då uppger bådas MIDnr. 

 

6.   Planering inför nästa säsongs utbildningar/seminarier 

TL-uppdateringsutbildningen kommer att genomföras enligt förra protokollet, helgen 6-7 oktober 

2018 på Scandic Nord i Norrköping. Kursledare beslutas senare. 

 

Diskuterades att anordna även ett rekryteringsseminarium. Frågan kommer att detaljdiskuteras på 

VU-mötet under sommaren. 

 

 

7.   Inbjudan till DM-tävlingar 18/19 och Allsvenskan 2018 

Inbjudan skickas ut i slutet av augusti/början av september till alla klubbar. 

 

Beslöts att arrangera DM Par Dam som simultan ytterligare (minst) en säsong. Var uppskattat 

innevarande säsong. Detaljerna diskuteras under VU-mötet. 
 
 

8.   Skrivelse från Tomas Gustafsson angående DM Lag final 

Skrivelsen avser den avslutande helgen som de senaste åren varit förlagd i Yxnerum. Skrivelsen 

lyfter fram det som en handfull lag, främst från Linköping, under de tre år vi varit i Yxnerum, 

framfört: 

 

• den totala reslängden, inte bara i km utan även i tid, för hela lagfinalen, 

• den totala kostnaden för lagen sammantaget i finalen ökar, 

• väglaget den aktuella årstiden (första helgen i mars) är inte sällan vanskligt, vilket inte 

enbart innebär förlängd restid utan även trafikfara. 

 

Frågan behandlades och efter en omfattande diskussion beslöts att lämna Yxnerum bakom oss, 

trots att flera lag sett Yxnerumsarrangemanget som både trevligt och positivt. Huvudalternativet 

är att också den avslutande helgen spelas på Filbyter Bridge, och att ÖMBF reserverar hotellrum 



på Scandic Väst i Ryd via det Scandic-avtal som SBF har och som t ex används vid 

semifinalarrangemanget i SM Lag. Uppdrogs åt LLU att kontakta Scandic för alternativ. 

 

9.   Nästa möte 

Nästa möte äger rum den 26 augusti. Traditionellt har första mötet efter sommaren ägt rum på 

någon av distriktets klubbar. Beslöts att kontakta Skänninge BK för årets augustimöte. 

 

 

10.  Klubbfrågor 

LLU: I Valdemarsvik har syrianska föreningen introducerats i bridge. 

AKÅ: Motala har startat med något de kallar ”lunchbridge”, spelet startar på förmiddagen och  

  avbryts för lunch och fortsätter därefter. Söndagsspel går ”så där” utom vid de tillfällen då  

  det arrangeras något som är speciellt (t ex ”Damernas”). 

JGE: Gnesta har skaffat en ny fräsch spellokal med kapacitet för 10 bord. Gnesta och Trosa går nu  

  igång med årets sommarbridge. 

 

 

11.   Eventuella utlägg för mötet 

Milersättning utgår till nedanstående ledamöter enligt stipulerad taxa: 

 

• LLU, totalt 14 mil 

• AKÅ, 10 mil 

• JGE, 24 mil 

• CRA, 20 mil 

 

 

 

12.   Mötet avslutas 

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet kl 20.40. IAN tackades speciellt för 

valet av mötesplats. 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet:        Justeras: 

 

 

Carl Ragnarsson        Lars Lundqvist       Per Malmström 

Sekreterare          Ordförande         Justerare 

 



 


